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007.0070.11.2016 

Protokół z posiedzenia 
 

Rady Towarzystwa Doktorantów 
Uniwersytetu Jagiellońskiego 

 
Kraków, 19 września 2016 

 
Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w dniu 
19 września 2016 r. o godzinie 19:00 w siedzibie TD UJ.  
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
Członkowie Rady: 
Marta Antosz 
Beata Baran 
Rafał Damaziak 
Marta Hoffmann 
Michał Olszowski – Prezes TD UJ 
Michał Ożóg  
Magdalena Olbert 
Paula Złotowska  
 
Komisja Rewizyjna: 
Nieobecni  
 
Zaproszeni goście: 
Dominik Hodurek – Przewodniczący Komisji ds. Pomocy Materialnej;  
 
Porządek spotkania:  
 

1. Otwarcie posiedzenia; 
2. Zatwierdzenie rozdysponowania miejsc w domach studenckich w II turze naboru (ref. 

Dominik Hodurek); 
3. Opinie TD UJ ws. powołania kierowników studiów doktoranckich (ref. Michał 

Olszowski); 
4. Powołanie członków uniwersyteckich komisji i zespołów (ref. Michał Olszowski); 
5. Wybór Delegata na Nadzwyczajny Krajowy Zjazd Doktorantów w Warszawie w dniu 8 

października 2016r. (ref. Beata Baran); 
6. Sprawozdanie z XVIII Zjazdu Doktoranckiego Forum Uniwersytetów Polskich (ref. 

Beata Baran); 
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski; 



 

 2

8. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Punkt 1 
Otwarcie posiedzenia 

 
19:18 – Michał Olszowski otworzył posiedzenie Rady TD UJ.  
 

Punkt 2 
Zatwierdzenie rozdysponowania miejsc w domach studenckich w II turze naboru  

(ref. Dominik Hodurek) 
 
Dominik Hodurek poinformował Radnych, iż w II turze podziału miejsc w domach studenckich 
złożono 27 wniosków. Do dyspozycji były 3 pokoje jednoosobowe. Komisja ds. Pomocy 
Materialnej przyznała miejsca w dwóch pokojach jednoosobowych doktorantce AD ze względu 
na trudną sytuację finansową, małżeńską oraz posiadanie dwuletniego dziecka oraz doktorantce 
ZO ze względu na wysoki wiek. Trzeci pokój jednoosobowy został przesunięty na kolejną turę. 
Dominik zapowiedział ogłoszenie w najbliższym czasie III tury podziału miejsc w domach 
studenckich dla nowo przyjętych doktorantów. Dominik zaznaczył, że wpłynęło znacznie mniej 
wniosków o miejsce w domu studenckim obecnie niż w roku poprzednim. Wolnych pozostało 75 
miejsc. Może mieć to także związek z terminami naborów na studia doktoranckie, gdzie na wielu 
kierunkach odbywają się one we wrześniu.  
 
Michał Olszowski zarządził głosowanie jawne nad przyjęciem rozdysponowania miejsce w 
domach studenckich w II turze.  
 
Oddano głosów: 7 na tak, 1 wstrzymujący się, 0 przeciwnych.  
 
Rada TD UJ uchwaliła przyjęcie rozdysponowania miejsca w domach studenckich w II turze 
naboru wniosków. 

Punkt 3 
Opinie TD UJ ws. powołania kierowników studiów doktoranckich (ref. Michał Olszowski) 

 
Michał Olszowski poinformował Radnych, iż wpłynęły do dnia dzisiejszego trzy wnioski od 
Prorektora UJ ds. dydaktyki prof. Armena Edigariana z prośbą o wyrażenie opinii o kandydatach 
na kierowników studiów doktoranckich. Michał skierował prośby do przedstawicieli 
doktorantów w Radach Wydziałów i Instytutów o opinię. Michał odwołał się także do 
szczegółowego raportu o sytuacji doktorantów na wszystkich Wydziałach UJ, który przygotował 
Krzysztof Tlałka.  
 
Wydział Biochemii, Biofizyki i Biotechnologii zgłosił kandydatur ę: 
- dr hab. Anny Wiśniewskiej-Becker. 
 
Michał Olszowski przytoczył pozytywne opinie doktorantów o dr hab. Annie Wiśniewskiej-
Becker. 
 
Marta Hoffmann także potwierdziła pozytywne opinie o pani doktor.  



 

 3

 
Wydział Farmaceutyczny UJ Collegium Medicum zgłosił kandydaturę: 
- dr hab. Kinga Salat. 
 
Michał Olszowski przekazał Radnym, iż pani dr hab. Kinga Salat otrzymała jednoznaczne 
poparcie ze strony doktorantów swojego wydziału.  
 
Wydział Filologiczny UJ zgłosił kandydaturę: 
- prof. dr hab. Ewy Siemieniec-Gołaś. 
 
Odbyła się dyskusja.  
 
Michał Olszowski zarządził głosowanie tajne nad kandydaturami na kierowników studiów 
doktoranckich.  
 
Michał Olszowski zaproponował na członków Komisji Skrutacyjnej Paulę Złotowską, Michała 
Ożoga, Beatę Baran. Radni przyjęli skład Komisji Skrutacyjnej jednomyślnie.  
 
Oddano głosów: 
 
Dr hab. Anna Wiśniewska-Becker: 8 na tak, 0 wstrzymujących się, 0 przeciwnych;  
Dr hab. Kinga Salat: 8 na tak, 0 wstrzymujących się, 0 przeciwnych; 
Prof. dr hab. Ewa Siemieniec-Gołaś: 0 na tak, 0 wstrzymujących się, 8 przeciwnych; 
 
Rada TD UJ nadała pozytywną opinię kandydaturom dr hab. Anny Wiśniewskiej-Becker i dr 
hab. Kindze Salat oraz negatywną prof. dr hab. Ewie Siemieniec-Gołaś.  
 

Punkt 4 
Powołanie członków uniwersyteckich komisji i zespołów (ref. Michał Olszowski) 

 
Michał Olszowski poinformował Radnych, iż musimy uzupełnić skład uniwersyteckich komisji i 
zespołów kadencji 2016-2020 o dodatkowe osoby na prośbę Prorektorów UJ.  
 
Stała Rektorska Komisja Statutowo-Prawna 
 
Michał Olszowski przypomniał, że na posiedzeniu Rady TD UJ w dniu 13 września br. została 
powołana do ww. Komisji Paula Złotowska. Jest prośba władz UJ o wyznaczenie drugiego 
przedstawiciela. Michał zgłosił swoją kandydaturę.  
 
Zespół ds. studiów III stopnia – zastępca.  
 
Michał Olszowski rekomenduje na zastępcę Konrada Kulikowskiego.  
 
Komisja Dyscyplinarna dla Doktorantów UJ 
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Michał Olszowski zaproponował kandydatury: Natalii Czyżowskiej, Magdaleny Olbert, Michała 
Ożoga, Pauli Złotowskiej.  
 
Odwoławcza Komisja Dyscyplinarna dla Doktorantów UJ 
 
Michał Olszowski rekomenduje kandydatury: Michała Walczaka, Beaty Baran i Rafała 
Damaziaka.  
 
Michał Olszowski zarządził głosowanie tajne nad powołaniem kandydatów do komisji.  
 
Komisja Skrutacyjna w składzie Paula Złotowska, Michał Ożóg, Beata Baran wydała kart 8. 
Zebrała kart 8. Wszystkie głosy były ważne.  
 
Rada TD UJ powołała wszystkie zgłoszone kandydatury jednomyślnie.  
 

Punkt 5 
Wybór Delegata na Nadzwyczajny Krajowy Zjazd Doktorantów w Warszawie w dniu 8 

października 2016r. (ref. Beata Baran) 
 

Beata Baran poinformowała Radnych o nadzwyczajnym zjeździe Krajowej Reprezentacji 
Doktorantów, który ma się odbyć w Warszawie 8 października br. i jako stały przedstawiciel TD 
UJ w organizacjach doktoranckich planuje wziąć w nim udział. Beata zaznaczyła, że na zjeździe 
ma zostać zmieniony statut m.in. w kwestii wprowadzenia miesięcznego wynagrodzenia dla 
Przewodniczącego Krajowej Reprezentacji Doktorantów w wysokości ok. 2000zł. Beata jest 
temu przeciwna, pozostali Radni zgodzili się z jej stanowiskiem w tej kwestii Beata poprosiła o 
poparcie jej, jako członka kapituły konkursu KRD ProDok.  
 

Punkt 6 
Sprawozdanie z XVIII Zjazdu Doktoranckiego Forum Uniwersytetów Polskich (ref. Beata 

Baran) 
 
Beata Baran przedstawiła najważniejsze punkty ze zjazdu w Zakopanym. Władze 
Doktoranckiego Forum Uniwersytetów Polskich planują wnioskować o budżet m.in. celem 
pokrycia kosztów utworzenia strony internetowej. Beata została wybrana do Komisji Prawnej 
DFUP-u. Władze DFUP-u kierują zapytanie czy TD UJ mogłoby zorganizować zjazd. 
Organizator powinien zapewnić noclegi, wyżywienie, zwiedzanie. Wcześniej zjazd organizował 
Samorząd Doktorantów Uniwersytetu Papieskiego w Krakowie.  
 
Michał Olszowski powiedział, ze nie mamy w budżecie środków na ten cel. Michał dodał, że 
DFUP jest mało zorganizowany, brak jest konkretów, jest organizacją mało produktywną.  
 
Beata Baran wskazała, że DFUP nie ma osobowości prawnej, a jest powiązany z Konferencją 
Rektorów Uczelni Polskich. Przewodniczący DFUP planuje spotkanie z JM Rektorem UJ prof. 
Wojciechem Nowakiem.  
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Michał Olszowski powiedział, ze KRD jest organizacją funkcjonującą przy ministerstwie i przez 
nie jest finansowane. Michał dodał, że KRD działa z opóźnieniem w stosunku do ustawodawcy.  
 
Beata Baran stwierdziła, że KRD opiniuje akty prawne. Beata skierowała pytanie do Radnych 
czy mają propozycje do zmian statutu.  

Punkt 7 
Sprawy bieżące i wolne wnioski 

 
Marta Hoffmann przypomniała o imprezie integracyjnej w Klubie Re, która ma się odbyć 14 
października br. Marta przekazała informację od Katarzyny Konik, która kontaktowała się z 
innymi DJ-ami, jednak mają oni zabukowany ten termin. Marta skierowała pytanie czy w takim 
układzie rozważamy skomponowanie playlisty.  
 
Michał Olszowski określił się po stronie posiadania DJ-a, jako opcji najmniej problemowej i 
praktycznej.  
 
Paula Złotowska bardziej optuje za opcją wynajęciem lokalu i przygotowaniem playlisty we 
własnym zakresie, jeżeli właściciel klubu nie ma nic przeciwko.  
 
Marta Hoffmann stwierdziła, że właściciel nie powinien mieć coś przeciwko.  
 
Rafał Damaziak zauważył, że doktoranci zwracali uwagę na zbyt specyficzną i nietaneczną 
muzykę na naszych imprezach integracyjnych. Wcześniej uwagi zgłaszał też Michał Walczak, na 
podstawie uwag doktorantów. Rafałowi ten typ muzyki także nie odpowiada.  
 
Michał Olszowski stwierdził, że wyznaczenie osoby lub osób do pilnowania i obsługi sprzętu do 
późnych godzin nocnych nie jest najlepszym pomysłem.  
 
Marta Hoffmann zarekomendowała skomponowanie playlisty na podstawie propozycji Radnych.  
 
Michał Olszowski zaproponował ogłoszenie na Facebooku, aby doktoranci sami składali 
propozycje.  
 
Paula Złotowska zasugerowała poszukanie DJ-a wśród doktorantów.  
 

Punkt 8 
Zamknięcie posiedzenia 

 
20:41 – Michał Olszowski zamknął posiedzenie Rady TD UJ.  

Protokołował 
 

Rafał Damaziak 


